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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2018/19:36 Kronofogdemyndigheten i Hudiksvall

Kronofogdemyndigheten har meddelat att man lägger ned verksamheten i 
Hudiksvall. Det är en allvarlig försämring av servicen till medborgarna när man 
lämnar Hälsingland samtidigt som värdefulla arbetstillfällen lämnar Hudiksvall.

Trots många protester från företrädare från Gävleborgs län liksom från de 
fackliga företrädarna säger rikskronofogden att beslutet ligger fast. Det som 
återstår då är att regeringen i ett regleringsbrev fastställer att några 
nedläggningar av kontor inte ska ske runt om i landet.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga finansminister Magdalena 
Andersson:

 

Är ministern beredd att vidta några åtgärder för att säkerställa en god 
samhällsservice i hela Sverige som innebär att Kronofogdemyndigheten inte 
lägger ned kontoret i Hudiksvall?

………………………………………

Lars Beckman (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2019-01-25
Besvaras senast
2019-02-06 kl. 12.00


